
Referat fra mødet den 10. april 2014 

 

1) Referat fra seneste møde godkendt 

2) Der blev orienteret om den nye boligsociale plan, gældende for Skovparken og Jægermarken (BSB), 

Toftemarken valgte at sige nej til deltagelse. Bente Kjær fortsætter med primært område 

Skovparken, Rasmus Freiman Gattrup er ansat med primært område Jægermarken. 

3) Der har den 10. april været aflevering af udearealer. Landbyggefondens bestyrelse kommer på 

besigtigelse tur den 21. maj. 

4) Afdelingsregnskaber er næsten færdige, enkelte med mindre underskud. Der er negativt afkast på 

obligationsbeholdningen grundet kursreguleringer pr. 31. december. Pt. er størstedelen af 

kurstabet indhentet. 

5) Husleje efter brugsværdi, dette punkt blev drøftet på foranledning af henvendelse fra en afdeling,  

Inden endelig beslutning ønsker bestyrelsen undersøgt om andre afdelinger har lignende 

problemstilling. 

6) John Andersen deltager i markvandringer for de afdelinger som ikke har egen afdelingsbestyrelse. 

7) Regnskab for Kraftvarme gennemgået og tiltrådt 

8) Anne Jørgensen og Finn Rasmussen er villige til genvalg til Organisationsbestyrelsen. 

 

 

 


